
Zápis ze zasedání územní skupiny č. 5 - Rožnov, Krumlovské předměstí a Linecká čtvrť 

ze dne 13. 2. 2024, 17:00-19:00 

Místo jednání: restaurace U města Krumlova, A. Staška 1103, České Budějovice 7 

Přítomni: Jan Martínek, Vítězslav Velát, Petr Vodrážka, Jana Doleželová, Martin Vaněk, H. Fabiánová 

Omluveni:, Jan Fyrbach, Zdeněk Solfronk, Luboš Zemen, Irena Sokolová, 

Hosté: Markéta Hajnová, Libor Zdařil 

 

1. Aktuality z územní komise 

Předseda přivítal přítomné a poděkoval za účast. Následně předal slovo panu předsedovi Územní 

komise P. Vodrážkovi, který představil výběr z plánu investičních akcí, týkajících se naší skupiny – jedná 

se o ulici Na Hraničkách a L. Kuby. Sdělil také, že v Jungmannově parku by měla být vedena cyklostezka. 

K aktualitám z územní komise také patří diskuse o akci Ukliďme Česko – termín je stanoven na 

6.4.2024, lokalita bude specifikována, město je přes územní komisi připraveno akci podpořit. Libor 

Zdařil z komise pro životní prostředí informoval o jednání o koordinátorovi zeleně.  

 

2. Revize stávajících podnětů 

Ke stávajícím podnětům – ve věci developmentu byly zaslány připomínky od pana Vaňka, celou věc i 

nadále budeme sledovat. Stále také připomínáme stav cyklostezek a apel na osvětlení ohleduplné 

k přírodě jak v oblasti u TJ Meteor, tak podél pivovaru Samson, kde je poptáváno též rozšíření stezky.  

Z podnětů stále poptáváme přechod přes Plavskou ulici a u Gamatexu, ve věci mostu Papírenská vznesl 

připomínky pan Vodrážka, předseda J. Martínek poptá jak se to posunulo s projektem „školní ulice“ u 

ZŠ Grünwaldova. Z nových podnětů přišel podnět na zlepšení veřejného prostoru před Poliklinikou Jih 

– chybí lavičky, odpadkové koše; následně apel též na lepší úklid ulic, zejména L. Kuby.  

Prodiskutován byl též podnět obyvatelky Sluneční čtvrti a hostky komise, paní M. Hajnové. Paní 

Hajnová přišla s tím, že v naší čtvrti chybí místa pro míčové a jiné kolektivní hry pro děti ve věku 6-15 

let. Oslovila s tímto apelem město v připravovaném projektu dětského a workoutového hřiště právě 

ve Sluneční čtvrti. V rámci diskuse zvažovány možnosti veřejného využití školního zázemí právě pro 

děti tohoto věku, jeden z nápadů byl též k plácku na Krumlovské ulici – nicméně skupina konstatovala, 

že mnoho příležitostí pro neorganizovaný sport pro starší děti zde skutečně není. 

3. Různé 

Následovala volná diskuse. Další jednání domluveno na 19.3.2024 v 16:30, místo bude ještě 

upřesněno. 

 

Zapsal: Jan Martínek, předseda 

 


